

## 防疫期間動物中心進駐規範

### Regulations for animal housing in LAC during the COVID-19 prevention period

1. 採取各區域飼育總量管制，飼育承載達 60%後將暫停該區域申請。

In order to avoid clusters, once the regional housing capacity reaches 60%, the regional application will be suspended.

2. 因疫情尚未結束，請實驗室安排盡快結束實驗，避免長時間飼養，特殊品系建議預先至國家實驗動物中心進行保種。

As the epidemic situation has not yet ended, please make arrangements for the laboratory to end the experiment as soon as possible to avoid long-term housing. Special strains are recommended to consider the National Laboratory Animal Center for preservation in advance

3. 為維護室內每人 1.5 公尺安全距離，中心操作室預約時段將做調整，並於每日進行全室消毒，可預約時段以動物中心公告為主，且實驗室每次預約最長僅能 2 小時。

In order to maintain a safe distance of 1.5 meters per person in the room, the reservation time of the operation room will be adjusted, and the whole room will be disinfected every day. The reservation

time is mainly based on the animal center announcement , and each reservation can only last up to 2 hours.

4. 每次進出動物中心採簡訊實聯制，操作室預約使用每個實驗室操作人員限制 2 名，以避免群聚。

Conduct name registration each time when enter LAC and the operating room will be limited to 2 persons per laboratory to avoid grouping.

5. 若疫情變化，將依校級防疫小組會議決議進行措施調整。

If the epidemic situation changes, measures will be adjusted according to the TMU epidemic prevention team meeting resolutions.